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A teacher affects eternity; he can never tell where his influence stops.　一个教师对人的影响是永恒的。以下是本站分享的教师节祝福语英文，希望能帮助到大家!　　教师节祝福...
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　　1、Education is not the filling of a pail, but the lighting of a fire.
　　教育不是灌满一桶水，而是点燃一团生命的火焰。
　　2、It\"s your day, Teacher、Have a great day!
　　老师，这是属於您的日子，祝您愉快。
　　3、This is Teachers\' Day and a time to be grateful to all teachers、This profession deserves the special recognition and pect、There is no more appropriate time than this to honour you and others in your chosen field、You have my eternal gratefulness、Have a happy Teachers\' Day.
　　时逢教师节，是向所有教师表达谢意的日子。这个职业值得受到特别的重视和尊重。此刻是向您及您的同行们致敬的最佳时机。我永远感激您。祝节日快乐!
　　4、This small gift is only a tiny token of our gratefulness、We all want to thank you.
　　这件小小的礼物略表我们的感激之情。我们大家都很感谢您。
　　5、for all the great things you say and do the best teacher’s award goes to you.
　　因为您的身教言教，颁给您最佳教师奖。
　　6、We all like having you as our teacher、You have our respect and gratefulness.
　　我们喜欢您做我们的老师，我们尊敬您、感激您。
　　7、My child speaks highly of you、Thank you very much.
　　我的孩子很崇敬您。谢谢。
　　8、Thanks for being such a great teacher.　Happy Teacher\"s Day.
　　您真的是一个好老师，谢谢您，祝教师节愉快。
　　9、No one deserves a bigger thank you than you、One day is hardly enough to show our gratitude.
　　没有人比您更值得如此深厚的谢意。仅这一天远不足以表达我们对您的感激之情。
　　10、It is the most appropriate time to show you our thanks.
　　现在是向您表达感激之情最为恰当的时刻。
　　教师节祝福语英文
　　1、 Happy Teachers\' day!
　　教师节快乐!
　　2、 Warm thoughts of love and regards to our loving teachers.
　　对敬爱的老师献上我们的爱与关怀。
　　3、 Thanks for being an inspiring teacher.
　　老师，谢谢您的启发。
　　4、 Wishing you a happy Teacher\"s Day.
　　祝您有个愉快的教师节。
　　5、first day of school, I know your new teacher. When I see you feel so warm, warm. In three years you will let us grow into a more sturdy trees. No matter whether I will be tall and straight trees, or low shrubs. Teacher, I will pay tribute to your life green. I hope our youth will always be with you the joy, Teacher\'s Day approaching, my dear teacher, I wish you good health and good luck!
　　开学的第一天，我认识了您，新老师。当我见到你就觉得是那么亲切、温暖。你会在三年中让我们长成更粗壮的小树。将来无论我会成为挺拔的乔木，还是低矮的灌木。老师，我都将以生命的翠绿向您致敬。愿我们的青春的欢乐永远伴随着你，教师节来临之际，亲爱的老师，祝您身体健康、万事如意!
　　6、 My child speaks highly of you. Thank you very much.
　　我的孩子很崇敬您。谢谢。
　　7、 The whole secret of the teacher\'s force lies in the conviction that men are convertible.
　　教师力量的全部秘密，就在于深信人是可以改变的。
　　8、 This small gift is only a tiny token of our gratefulness. We all want to thank you.
　　这件小小的礼物略表我们的感激之情。我们大家都很感谢您。
　　9、 10.One good teacher in a lifetime may sometimes change a delinquent into a solid citizen.
　　一个好教师具有化腐朽为神奇的力量。
　　10、 Our beloved teacher, you are the spring shower that moistens our hearts. The love and care you have given us will encourage us to go through a long and arduous journey.
　　亲爱的老师，您就象那春天的细雨，滋润着我们的心田。您给予我们的爱和关怀将鼓舞着我们走过艰难困苦。
　　教师节祝福语英文
　　No one deserves a bigger thank you than you. One day is hardly enough to show our gratitude.
　　没有人比您更值得如此深厚的谢意。仅这一天远不足以表达我们对您的感激之情。
　　Thank you for making learning not a dull thing but a great joy.
　　感谢您使我们把枯燥的学习变成了巨大的乐趣。
　　We all pitched to buy this gift. We are all grateful to you. Without your unselfish dedication could we achieve no success today.
　　这是我们买给您的礼物，谢谢您，老师。没有您无私的奉献，就不会有我们今天的成功。
　　Our beloved teacher, you are the spring shower that moistens our hearts. The love and care you have given us will encourage us to go through a long and arduous journey.
　　亲爱的老师，您就象那春天的细雨，滋润着我们的心田。您给予我们的爱和关怀将鼓舞着我们走过艰难困苦。
　　You are not only a good teacher but our close friend. Thank you for helping us make something of our lives.
　　您不仅是一位好老师，也是我们亲密的朋友，谢谢您帮助我们奋发有为。
　　My heartfelt thanks to you, dear teacher. On the voyage of life, you have kindled the light of hope for me. What you have done enriches my mind and broadens my view. On this day I honour you sincerely.
　　亲爱的老师，向您表达我最衷心的感谢。在人生旅途上，您为我点燃了希望之光，您所做的一切润泽了我的心灵，开阔了我的视野。今天我向您致以崇高的敬意。
　　I wish to express my thanks to you for instructing my child.
　　谢谢您对我孩子的教诲。
　　My sincere thanks to you for being my child\'s teacher.
　　衷心感谢您，我孩子的恩师。
　　My child speaks highly of you. Thank you very much.
　　我的孩子很崇敬您。谢谢。
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